
Bewonersoverleg Velperweg en omgeving. 
Notulen vergadering d.d. 14-05-2018 
 
Aanwezig: Paul Nuiver (opbouwwerker Rijnstad),  
Plattenburg: Frank Nijenhuis  
Paasberg: Rob Henneman  
Angerenstein: Dirk Sietses 
Molenbeke: Bert Roete (vz), Annemarie Nijeboer (notulist) en een aantal afgevaardigden 
vanuit Molenbeke als toeschouwers/werkgroep ENKA 
 
Acties: Naam van persoon die de actie moet ondernemen is onderstreept en vet. 
 
1. Opening  
Bert opent de vergadering. 
 
2. Mededelingen  
Paul: Johanna is helaas uitgevallen wegens hartfalen. Onduidelijk is wanneer ze weer 
terugkomt. De Gemeente is op zoek naar vervanging.  
Rob: Op 24 mei is er een bijeenkomst om ideeën en feedback te vragen voor de aanzet van 
een visie met betrekking tot de Beek op de Paasberg. 
 
3. Verslag vorig overleg 11 september 
De notulen zijn niet vastgesteld omdat de verkeerde zijn doorgestuurd. In ons volgend 
overleg op 3 september zal Rob als voorzitter dit meenemen. Paul stuurt het goede verslag 
rond. 
 
4. Stand van zaken mbt de ontwikkelingen bij de ING, ENKA en ROC 
Op donderdag 31 mei om 19.30 uur is er een bijeenkomst over de inrichting van het ENKA-
terrein/ROC. De locatie is niet helemaal duidelijk (Akzo, witte villa). Frank zoekt dit uit en 
mailt de exacte locatie nog rond. 
 
Vier bewoners aan de Vosdijk (Molenbeke) hebben een werkgroep opgericht en laten een 
voorstel zien voor een invulling van het ENKA-terrein. Frank geeft aan dat het moeilijk is om 
met de verschillende projectontwikkelaars om de tafel te gaan. De Gemeente heeft hierin 
een rol maar niet duidelijk is bij wie er aangeklopt kan worden. Werkgroep Enka en Frank 
gaan samen overleggen en naar de bijeenkomst op 31 mei. 
 
5. Werkgroep Leefklimaat 
De werkgroep heeft een brief aan de fractievoorzitter van Groen Links voorgelegd aan dit 

bewonersoverleg voor feedback. Zij geven in de brief aan dat de wijken verstrengeld zijn met 

elkaar qua problematiek op het gebied van verduurzaaming. Ze krijgen feedback en tips van 

o.a. Paul waarmee zij verder kunnen. Werkgroep stelt brief op en stuurt hem ter controle 

rond. 

6.  Nieuws uit de wijken 
 
Molenbeke: De nieuwe wijkkrant van Modlenbeke komt volgende week weer uit. Ze hebben 
een ALV gehad waar ze ‘De Molenbeke Draait Door’ hebben gehouden. Positief was de 
grote opkomst van verschillende bewoners. Op 23 juni is er een buurtfeest en op 6 juli hopen 
ze weer camping Molebeke te houden.  
Molenbeke komt in actie voor groenere daken op de schuren. Dit is een eigen initiatief van 
buurtbewoners maar kan mogelijk ook interessant zijn voor andere wijken. 
 
Paasberg: Voormaling zorginstelling de Paasberg is verkocht aan de DrieGastHuizen Groep. 
Verdere informatie ontbreekt nog maar het bestuur gaat achter de ontwikkelingen aan.  



Verder wordt er druk gesproken en gewerkt aan het vergroenen van de Beek op de 
Paasberg, zie mededeling van Rob. 
 
Plattenburg: Op 22 september is er een burendag. Er zijn verschillende kunstenaars uit de 
wijk vertegenwoordigd dan en het onderwerp duurzaamheid staat op de agenda. 
 
Angerenstein: Koningdag is grootser aangepakt dan voorheen. Een aantal mensen hebben 
de handen in een geslagen om voor drie jaar dit groots te organiseren. Dit keer waren er 
bijvoorbeeld ook eettentjes vanuit de wijk vertegenwoordigd.  
 
7. Opstellen volgende agenda 
De agenda van deze keer kan gehanteerd worden voor de volgende vergadering. Als er 
punten toegevoegd moeten worden, dan s.v.p. aan Paul laten weten. 
 
8. Rondvraag en wat er verder ter tafel komt 
- Wijkteam Leefomgeving heeft een bijeenkomst georganiseerd over wat ze afgelopen jaar 
hebben gedaan en wat ze gaan doen, wat leeft er in de wijken, doen we de juiste dingen etc. 
Hierin kwam naar voren dat eenzaamheid een groot onderwerp is. Op 25 juni zal dit 
onderwerp een vervolg gaan krijgen bij het wijkteam Leefomgeving. 
 
-Velperweg Noord is niet aanwezig. Paul gaat contact met ze opnemen. 
 
-Frank vraagt of andere wijken wel hun bewonersgelden hebben gehad. Zij hebben geen 
begroting ingediend en gingen ervan uit dat het automatisch overgemaakt zou worden. 
Aangezien ze nu te laat zijn, kunnen ze er waarschijnlijk geen aanspraak meer op doen. Hij 
vraagt of er nog iemand is die notulen heeft van vorig jaar of het jaar daarvoor om te 
checken wat hierover gezegd is. Paul en Rob kijken hun archief na. 
 
-Volgende vergaderdata: 
data: 3 september 2018 en 26 november 2018 
tijdstip en locatie: 19:30u in Buurthuis Plattenburg, Johan van Arnhemstraat 1a 
 
 

 


